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Studiebeurzen  –  Indexering

Voor de vakantie werd verwacht dat de regering
zou beslissen over de indexering van de studie-
b e u r z e n . Deze beslissing is nu, bij de start van het
nieuwe schooljaar, echter nog steeds niet genomen.

Hoever staat het overleg hierover ?

Voor wanneer is deze beslissing gepland ? 

Antwoord

Op 16 september 1997 heeft de Vlaamse regering
haar goedkeuring gehecht aan een beslissing tot
eenmalige indexatie van de studietoelagebedragen
voor het academiejaar 1997-1998.

Een ontwerp van besluit tot automatische indexe-
ring volgens de berekeningswijze van artikel 14 van
het besluit van de Vlaamse regering van 13 juli
1983 betreffende de studietoelagen voor hoger
onderwijs, is thans in voorbereiding.


